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SKOLEBESTYRELSESMØDE  

Referat d.19.6.24 

 
Punkter Kort beskrivelse Hvem Tid 

1. Valg af ordstyrer og referent 

Godkendelse af referat  

Minus Camilla og Daniel  Ordstyrer Rene  

Referent Thomas  

2 min 

2. Meddelelser fra elevrådet 

 

Meddelelser fra de ansatte 

Meddelelser fra 

skoleledelsen 

Nyt fra KKFOen 

 

Nyt fra Forperson 

Nyt fra elevrødderne 

Ingen møder siden sidst  

Vil gerne høre omkring cykelsituationen  

Der handles målrettet på løsninger efter 

sommer  

Nogle oplever det bedre  

Forslag til zoner hvor ladcykler kan 

opfordres til aflevere smidigst 

Meddelelser fra ansatte 

Udskoling er i gang med afgangsprøver  

Mellemtrin og indskoling gør parat til 

sommerferie og til den store fællestur til 

Utterslev mose  

Øv med boldbur ikke kan bruges under 

renoveringen, der er nogle gange mulighed 

for at gå over i Kgs.have og spille. 

Ledelse  

Godt der ikke skal være sygeeksamen  

Fagfordeling gik godt indtil, at der lige er 

kommet en medarbejder der stopper  

Problemer med frist med stillingsopslag der 

gør at samtaler bliver rykket  

Kira deltager fra SB  

KKFO 

Indkøring af majbørn er gået super godt og 

forældre var meget glade for besøg på 

skolen i dag. 

Forperson  

Skriverier blandt forpersoner ift. skolers 

økonomi, der er lavet en skrivelse fra alle 

skoler ift hvordan det skal håndteres når 

flere elever skal rummes i stedet for 

specialskoler  

Drøftelse af hvad det vil betyde generelt og 

for Sølvgades Skole  

 

Opdatering og information 

 

Opdatering og information 

 

Evt. henvendelser eller information om 

møder 

Karen og Vera 

 

 

Marianne/Daniel/Miki 

 

Tina-Marie 

 

Thomas 

 

Annemerete 

5 min 

 

 

5 min 

 

5 min 

 

5 min 

 

5 min 
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3. Spørgsmål til meddelelserne Opklarende spørgsmål  10min 

4. Opfølgning på elevrødderne 

punkter 

Ledelsen melder tilbage med indsatser – 

hvis nødvendigt/muligt 

Se tidligere  

5 klasser uddannes til legepatrulje  

Emnet omkring frikvarter og gårdvagter, 

skal på næste elevråd  

Gårdvagter skal have veste på  

Venskabsklasser  

  

 

Nina og Tina-Marie 5 min 

5. Reduceret åbningstid i 

KKFOen 

Thomas giver en tilbagemelding på 

Forældrerådets anbefaling. Dette punkt skal 

vedtages 

Forældrerådet er efter en 

fremmødeundersøgelse blevet enige om at 

indstille fredag kl.16.30 til den reducerede 

åbningstid. Skolebestyrelsen vedtager 

enstemmigt at 16.30 om fredagen er den 

reducerede åbningstid i det nye skoleår.   

 

Thomas 10min 

6. Vikarbudget/vikardækning Tilbagemelding på vikarbudgettet samt hvor 

mange timer, der er blevet aflyst. 

Et blik på forbrug af vikartimer efter 

vedtagelsen af hjemsendelse i yder timer 

I alt 43 timer er aflyste  

Refusionsprincippet ift langtidssyge 

forklares, hvilket virkelig udfordrer 

økonomien  

Forslag til at fastansatte en vikar som 

’flyver’. Det kan ikke betale sig, da det ikke 

er fleksibelt nok ift at spare penge på den 

lange bane. 

Nina 10min 

7. Skoleudviklingssamtale Vi har skoleudviklingssamtale mandag den 

9/9 kl. 14-16. 

Vi skal beslutte, hvem der deltager og hvem 

der skal være med til planlægning. Der er 

formøde d.14.8 med ledelse og forvaltning. 

Tilbagemelding fra forældre ift. samtalen: 

det er vigtigt at prioriterer forholdet mellem 

tid brugt på forberedelse og værdi omsat  

Vigtigt at flere rep fra SB deltager. Kira og 

Annemerete melder sig til arbejdet omkring 

SUS  

Data deles før mødet  

 

 

 

Tina-Marie 10min 
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8. Ønsker til årshjul, mødeplan 

og fokusområde for 

kommende skoleår 

Vi holder fast i den mødestruktur med skift 

mellem dage og ulige uger og et møde på 

teams i december  

Årshjul: der vil være de faste punkter der 

hører til bl.a. budget m.m. men der vil 

stadigvæk være ad hoc punkter som 

forvaltningen beder SB tage stilling til. 

Åben skole og positive fællesskaber  

Fokusområder: 

Forslag opfølgning på digital politik  

Faglokaler, brug af, hvor mange klasser har en 

faglinjeuddannet lærer  

 

Tina-Marie 20min 

9. EVT Lister m.m. vedr åben skole er sendt til alle 

lærere  

Marianne giver stafetten som repræsentant i 

SB videre til Vibeke  

Kira og Rikke vil gerne vidensdele fra deres 

deltagelse på foredrag/oplæg. Hvis man har 

brugt tid på noget, så skal det også videre til 

resten af  bestyrelsen  

Vi husker hvis der skal deles/drøftes fra 

foredrag eller lignende, at der skal gives 

besked så det kan komme på dagsorden, hvis 

det altså virker relevant at dele med 

bestyrelsen.  

Mobil hoteller til 0-2  klasse bliver indkøbt  

 

 

  

 10min 

10. Konkrete sager Der er en sag, vi ønsker at informere om – 

elevrødderne forlader mødet (og kommer 

tilbage for at spise) 

 

Tina-Marie og Nina 5min 

 


